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SAKSUTSKRIFT 

Arkivsak-dok.  23/01941-21 
Saksbehandler Ragnhild Berthinussen 
 
 
 
 

Temaplan for idrett- og fysisk aktivitet 2024 - 2027 

 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Livsløpsutvalget 04.12.2023 2/23 
2 Averøy kommunestyre 19.12.2023 34/23 

 
 
Livsløpsutvalget har behandlet saken i møte 04.12.2023 sak 2/23 
 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Livsløpsutvalgets vedtak/innstilling  

Averøy kommune godkjenner Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024 – 2027 med 
tilhørende handlingsplan. 

Tiltak i handlingsplanen blir vurdert årlig i forbindelse med økonomiplanen. 
 
 
 
 
 
Averøy kommunestyre har behandlet saken i møte 19.12.2023 sak 34/23 
 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt. 
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Averøy kommunestyres vedtak  

Averøy kommune godkjenner Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024 – 2027 med 
tilhørende handlingsplan. 

Tiltak i handlingsplanen blir vurdert årlig i forbindelse med økonomiplanen. 
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Temaplan for idrett- og fysisk aktivitet 2024 - 2027 

 
Kommunedirektørens innstilling: 
Averøy kommune godkjenner Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024 – 2027 med 
tilhørende handlingsplan. 

Tiltak i handlingsplanen blir vurdert årlig i forbindelse med økonomiplanen.  

 
Saksopplysninger 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024 – 2027 er en etterfølger av Kommunedelplan for 
idrett og fysisk aktivitet 2017-2020, vedtatt av kommunestyret 18.12.2016 sak 79/2016. 

Temaplanen er ikke juridisk bindende i seg selv. Planen må knyttes opp mot 
kommuneplanens arealdel, reguleringsplaner og økonomiplanen. 

Temaplanens innledning gjør rede for planforutsetninger og krav, samt formål og 
avgrensinger av planen. 

Oppstartsmøtet ble avholdt 22.11.22 og ledet av Kjetil Håve fra Møre og Romsdal 
idrettskrets og Mattis Mikkelsen fra Friluftsrådet Nordmøre og Romsdal. Om lag 30 deltok på 
møtet. I tillegg var det mange henvendelser med spørsmål i forkant. Disse ble svart ut i 
telefon.  

Innspillsmøte ble avholdt 28.09.23 og ble kunngjort på samme måte som oppstartsmøte. Her 
møtte 20 personer, og det ble gjennomført et godt arbeidsmøte. Ved Averøy ungdomsskole 
har ei gruppe med valgfag Demokrati i praksis deltatt. Temaplanen er presentert for den 
gruppa, og de har kommet med innspill til handlingsdelen.   

Planen ble lagt ut på høring 06.11.23, med høringsfrist 24.11.23 kl. 23:59. Høringen ble 
kunngjort på kommunens hjemmeside, på FB-siden, sendt ut til ulike velforeninger i 
kommunen samt sendt ut via innbyggerdialog.  

Det er kommet åtte skriftlige uttalelser, se vedlegg.  Uttalelsene er vurdert i sluttarbeidet 
med planen. 

Temaplanen er betydelig begrenset i innhold, sammenliknet med Kommunedelplan for idrett 
og fysisk aktivitet. Begrunnelsen for dette ligger i at store deler av planen ble et «dødt 
dokument». Av delplanens 30 sider eks. vedlegg omfattet kun tre (3) sider fremtidsdel, de 
første 27 omhandler det vi har lagt bak oss.  
Etter drøftinger med bl.a. Averøy idrettsråd, planansvarlige i Møre og Romsdal 
fylkeskommune og internt i administrasjonen har vi landet på at det som er viktig for oss er: 
 

• Kort evaluering av forrige planperiode. Dette ligger som vedlegg og er et 
grunnlagsdokument for fremtidsdelen. Vedlegg 1 til høringsutgaven.   

• Kunnskap om folkehelseprofil. Folkehelseprofilen kan lastes ned hos 
Folkehelseinstituttet og oppdateres årlig. Vedlegg 4 til høringsutgaven.  

• Kunnskap om idrettslag. Dette fremkommer årlig etter rapporteringer inn til Norges 
idrettsforbund (NIF) og deles av Møre og Romsdal idrettskrets. Den årlige 
informasjonen tas opp i møte med Averøy idrettsråd. Vedlegg 3 til høringsutgaven.  

https://www.fhi.no/he/folkehelse/folkehelseprofil/
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I forbindelse med interpellasjon 5. 09.22 om frivillighetsplan for Averøy kommune, vedtok 
kommunestyret at saken skulle oversendes til formannskapet for videre behandling. Averøy 
formannskap behandlet saken i møte 01.11.2022 sak 67/22. Averøy formannskaps vedtak 

Averøy kommune starter opp arbeidet med frivillighetsstrategi etter at temaplan for 
idrett og fysisk aktivitet er vedtatt i kommunestyret, planlagt 1. halvår 2023.  

 

Arbeid med frivilligstrategi er lagt inn i handlingsplanen under rammevilkår.  

 
Vurdering 
Det har vært god oppslutning om arbeidet med temaplanen. Muligheten for å nå ut med 
informasjon til innbyggerne via innbyggerdialog ser ut til å fungere godt. Deltakelsen av unge 
er ikke tilfredsstillende. Det er viktig at vi er oppmerksomme på dette og tar grep i det videre 
arbeidet med handlingsplanen.  

Administrasjonen jobber i disse dager med en ny folkehelseoversikt. Den er del av 
kunnskapsgrunnlaget for revidering av kommuneplanens samfunnsdel, og vil ha betydning 
for satsningene som gjøres på flere områder - også idrett og fysisk aktivitet.   
 
Temaplanen er relativt kort og konsis. Den gir en oversikt over strategier, visjoner og mål, 
den sier noen om utfordringer knyttet til fremtidige prosjekter og peker på grep knyttet til 
bærekraftig utvikling. Slik den fremstår med egen handlingsdel, kan den fungere som er godt 
verktøy for utvikling på området idrett og fysisk aktivitet.  
 

Gjennomgang av innspillene: 

Kårvåg IL – innspillene er innarbeidet i handlingsplanen.  

Arne Roger Smenes – innspillet er innarbeidet i handlingsplanen.  

Hanne Brevik – har i sitt innspill vist til eksempler på løsninger på hvordan menneskelige   
ressurser kan nås. Dette tas med inn i videre arbeid i planperioden. Innspillet om TiksPac er 
interessant og er lagt tili  handlingsplanen og blir vurdert i planperioden.  

Averøy idrettsråd har vært en aktiv og konstruktiv part under hele planprosessen. I 
høringsuttalelsen sin løfter de frem behov for økte åpningstider i svømmehallen, punktet 
ligger inn under rammevilkår, samt peker på muligheten for en sammenhengende turtrasé 
fra Gammelfossen, gjennom sentrum og videre til Røsandberget.  

Hasseløy velforening har anlegg de ikke finner igjen i anleggsregisteret. Dette gjelder 
ballbinge, gapahuk og badestrand/kai/brygge. Dette følges opp i den årlige oppdateringen av 
anleggsregisteret. I tillegg har de spilt inn to nærmiljøtiltak som er lagt til i handlingsplanen.  

Naturvernforbundet i Kristiansund og Averøy har kommet med innspill til foreslåtte tiltak 
som spesielt berører miljø- og naturvern. De har kommentert positivt og støtter opp under 
tiltak knyttet til nærmiljøanlegg og friluftslivets ferdselsårer, der kommunen legger til rette 
for aktiviteter som ikke fordrer bilkjøring; bedre offentlig transport; oppfordrer til 
trafikksikkerhetstiltak som bygging av gangveger – og dermed at gåing og sykling kan være et 
reelt alternativ for flere ved transport til og fra aktiviteter. For turstier og løypenett har de 
pekt på grad av tilrettelegging og at kommunen bør være bevisst på at tilretteleggingen blir 
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gjort med så lite naturinngrep som mulig. Bevisstheten gjelder også for steintrapper og 
lyssetting av turområder. Til deler av Naturvernforbundets innspill peker temaplanen på at vi 
har opparbeidet mange anlegg, viktigheten av å bygge opp og rundt det vi har, viktigheten av 
å ta vare på det vi har og å se på muligheten for rehabilitering og foredling av eksisterende 
anlegg. Det er viktig med gode behovsanalyser og en restriktiv anleggspolitikk. 
Anleggspolitikken skal ses i sammenheng med bærekraftsmålene og de klimautfordringene 
vi står overfor, og Naturmangfoldloven skal etterleves.  
 
John-Samuel Håbrekke har gitt innspill knyttet til Raudsandstranda. Dette gjelder parkering 
og sanitærforhold. I tillegg pekes det på areal til bord /benker og etablering av en gapahuk. 
Innspillet følges opp i arbeidet med Rødsandstranda sanitæranlegg. Når det gjelder punkt 
om avrenning av åpen kloakk er dette fulgt opp av rådgiver avløp og miljø.  
 
Harald Vebenstad savner vurdering av de viktigste punktene i forrige planperiode. Dette 
mener vi er svart ut i vurderingene av forrige planperiode, vedlegg 1 i høringsutgaven. 
Innspill om synliggjøring av anlegg som er delfinansiert av det offentlige og 
informasjonskvelder om helse, kosthold, hjelpemidler og annet. Dette er lagt inn i 
handlingsplanen under rammevilkår. Han fremhever flere punkter knyttet til tilrettelegging 
for friluftsliv. Dette tas med videre i arbeidet med friluftslivets ferdselsårer. Når det gjelder 
anleggsregisteret og faktiske feil er vi avhengig av tilbakemeldinger fra anleggseiere. 
Anleggsregisteret oppdateres årlig i henhold til krav fra Kultur- og likestillingsdepartementet. 
Innspill knyttet til svømmehall, ballbinger, bedre informasjon og færre idrettsanlegg støtter 
opp om tidligere innspill i planen.  
 
 

 

 

Sakens effekt i forhold til FNs bærekraftmål 
 

☒ 
 

☐ 
 

☒ 
 

☐ 
 

☐ 
 

☐ 
 

☐ 
 

☐ 
 

☐ 
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☐ 
 

☒ 
 

☒ 
 

☒ 
 

☐ 
 

☐ 
 

☐ 
 

☒ 
 

 
 

Vedlegg 
Temaplan idrett og fysisk aktivtet 2024 - 2027 - Høringsutgave 
Vedlegg 1 Evaluering Handlingsplan 2016-2020  HP Anlegg, HP Rammevilkår, HP Turstier 
Vedlegg 2 Averøy anleggsdata 2023 
Vedlegg 3 Idretten i Averøy - statistikk 
Vedlegg 4 Folkehelseprofil-2023-nb-1554-Averøy 
Vedlegg 5 Prioritering av tiltak statlig sikrede friluftsområder Averøy kommune 2021 2028 
Vedlegg 6 Handlingsplan 2024-2027  HP Anlegg, HP Rammevilkår, HP Turstier 
Innspill fra Kårvåg Idrettslag - temaplan for idrett og friluftsliv 
Høringsuttalelse - temaplan for idrett og fysisk aktivitet 
Høringsuttalelse Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 
Vedlegg - Kopi og redigering - Handlingsplan 2024-2027 
Sv_ Temaplan for idrett og fysisk aktivitet er på høring 
Henvendelse angående temaplan for idrett og fysisk aktivitet 
Innspill til Averøy kommunes temaplan for idrett og fysisk aktivitet 
Innspill til Averøy kommunes temaplan for idrett og fysisk aktivitet 
Innspill til Handlingsplan 2024 til 2027 fra HV 

RETT UTSKRIFT 
DATO 21.desember.2023 
 


